

# IGNEOUS. 6-0-0

## GUARANTEED ANALYSIS

Total Nitrogen (N) (min).....	6%
Sulfur (S) (min).....	13%
Manganese (Mn).....	1%
Zinc (Zn).....	1%
EDTA (Ethylenediaminetetraacetic acid).....	14.9%

## KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

**CAUTION:** This fertilizer contains manganese and zinc and should be used only as recommended. It may prove harmful when misused.

**Precautionary Statements:** Wash hands thoroughly after handling. Wear protective gloves. Wear eye protection or face protection.

### FIRST AID

Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell.

For Chemical Emergency (spill, leak, fire, or accident), call CHEMTREC (800) 424-9300.

**IF INHALED:** Remove victim to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing.

**IF SWALLOWED:** Rinse mouth. Do NOT induce vomiting.

**IF ON SKIN OR CLOTHING:** Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water/shower.

**IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present, and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician.

## ANALYSE GARANTIE

Azote Total (N) (min).....	6%
Soufre (S) (min).....	13%
Manganèse (Mn).....	1%
Zinc (Zn).....	1%
EDTA (acide éthylenediaminetétracétique).....	14.9%

## GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS

**ATTENTION:** Cet engrais contient du manganèse et du zinc et doit être utilisé uniquement selon les recommandations. Il peut s'avérer nocif lorsqu'il est mal utilisé.

**Conseils de Prudence:** Se laver soigneusement les mains après manipulation. Porter des gants de protection. Porter une protection pour les yeux ou le visage.

### PREMIERS SECOURS

Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise.

Pour une urgence chimique (déversement, fuite, incendie ou accident), appelez CHEMTREC (800) 424-9300.

**EN CAS D'INHALATION:** Transporter la victime à l'air frais et la maintenir au repos dans une position confortable pour respirer.

**EN CAS D'INGESTION:** Rincer la bouche. NE PAS faire vomir.

**EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS:** Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau/se doucher.

**EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact, si elles sont présentes et faciles à faire. Continuez à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin.

## NET VOLUME/CONTENU NET 10 L

### MANUFACTURED BY

Oro Agri, Inc.  
2788 S. Maple Ave., Fresno, CA 93725 USA  
Oro Agri, Inc. All Rights Reserved  
Copyright © Nov. 2024 v20241127

Registration Number: 2025095M Fertilizers Act  
Net Weight: 12.5 kg  
Density: 1.25 kg/L  
Batch #: See container



### FABRIQUÉ PAR

Oro Agri, Inc.  
2788 S. Maple Ave., Fresno, CA 93725 USA  
Oro Agri, Inc. Tous droits réservés  
Copyright © Nov. 2024 v20241127

Numéro d'enregistrement: 2025095M Loi sur les engrains  
Poids Net: 12.5 kg  
Densité: 1.25 kg/L  
Numéro de lot : Voir le contenuant

## GENERAL INFORMATION

IGNEOUS™ provides a source of essential nutrients that correct their deficiencies. This product has positive effects on the vigor of plants. The nitrogen present improves the synthesis of chlorophyll molecules, nucleic acids, and proteins. Its sulfur-based composition facilitates the synthesis of amino acids (cysteine, cystine and methionine) and vitamin synthesis. Mn and Zn in the product contribute to the correct functioning of several biological processes, including photosynthesis, respiration, and nitrogen assimilation. This product should be used on the basis of a soil and/or tissue analysis.

## DIRECTIONS FOR USE AND APPLICATION

### FOR COMMERCIAL OR PROFESSIONAL USE ONLY

Due to its total absorption, IGNEOUS is indicated for foliar and soil application. A neutral pH in the application is recommended. This product may be tank mixed with pesticides. The user should seek the advice of the county agricultural representative or a professional agricultural consultant.

Foliar application: 150 - 450 ml per 100 L of water

Soil application: 1.5 - 3 L per hectare

## COMPATIBILITY AND APPLICATION PRECAUTIONS

This product has been tested with the most commonly used herbicides as well as certain fungicides. This product is not recommended for combined application with strong acids, alkalies, or strong bases. In some cases, tank mixing with pest control products can result in reduced pesticide efficacy or increased host crop injury. The user should contact the company responsible for the pest control product before applying any tank mix. A jar test is recommended before mixing with other fertilizers or pesticides.

## STORAGE AND DISPOSAL

**STORAGE:** Store in a cool, dry, well-ventilated place out of direct sunlight. Store locked up. Store in original tightly closed container away from children, animals, foods, feeds, and seeds. **PRODUCT AND CONTAINER DISPOSAL:** Do not allow this material to drain into sewers/water supplies. Empty containers or liners may retain some product residues. Triple rinse (or equivalent) during mixing and loading. Dispose of contents in accordance with local/national regulations.

## NOTICE OF WARRANTY

**CONDITIONS OF SALE-LIMITED WARRANTY AND LIMITATIONS OF LIABILITY AND REMEDIES:** To be read prior to using this product. The directions should be followed carefully together with good application practice. Failure to do so may cause injury to crops, animals, man or the environment. Extraordinary or unusual weather conditions may affect product performance and/or crop injury which are beyond the control of Oro Agri, Inc. (the "Company") or seller. The Company warrants that this product conforms to the chemical description on the label and is reasonably fit for the purpose referred to in the Directions For Use. The Company makes no other warranties or representations of any kind, express or implied, concerning the product, including no implied warranty of merchantability or fitness for any particular purpose, and no such warranty shall be implied by law. The exclusive remedy against the Company for any cause of action relating to the handling or use of this product shall be limited to, at Company's election, ONE of the following: 1. Refund of the purchase price paid by buyer or user for product bought. 2. Replacement of the product used. To the extent allowed by law, the Company shall not be liable and any and all claims against the Company are waived for special, indirect, incidental, or consequential damages or expense of any nature, including, but not limited to, loss of profits or income. The Company/seller offer this product and the buyer/user accepts it, subject to the foregoing conditions of sale and limitation of warranty, liability and remedies.

For more information contact [info.na@rovansanext.com](mailto:info.na@rovansanext.com).

IGNEOUS is a proprietary trademark of Idai Nature S.L. v20241127

## INFORMATIONS GÉNÉRALES

IGNEOUS™ apporte une source de nutriments essentiels qui corrigent leurs carences. Ce produit a des effets positifs sur la vigueur des plantes. L'azote présent améliore la synthèse des molécules de chlorophylle, des acides nucléiques et des protéines. Sa composition à base de soufre facilite la synthèse des acides aminés (cystéine, cystine et méthionine) et la synthèse des vitamines. Le Mn et le Zn contenus dans le produit contribuent au bon fonctionnement de plusieurs processus biologiques, notamment la photosynthèse, la respiration et l'assimilation de l'azote. Ce produit doit être utilisé en fonction des résultats des analyses de sol ou de tissus.

## MODE D'EMPLOI ET APPLICATION

### POUR USAGE COMMERCIAL OU PROFESSIONNEL UNIQUEMENT

En raison de son absorption totale, IGNEOUS est indiqué pour l'application foliaire et au sol. Un pH neutre dans l'application est recommandé. Ce produit peut être mélangé en cuve avec des pesticides. L'utilisateur devrait consulter le conseiller agricole de son comté ou un expert-conseil en agriculture.

Application foliaire: 150 - 450 ml pour 100 L d'eau

Application au sol: 1.5 - 3 L par hectare

## COMPATIBILITE ET PRECAUTIONS D'APPLICATION

Ce produit a été testé avec les herbicides les plus couramment utilisés ainsi que certains fongicides. Ce produit n'est pas recommandé pour une application combinée avec des acides forts, des alcalis ou des bases fortes. Dans certains cas, le mélange en cuve avec des produits antiparasitaires peut entraîner une réduction de l'efficacité des pesticides ou une augmentation des dommages aux cultures hôtes. L'utilisateur doit contacter l'entreprise responsable du produit antiparasitaire avant d'appliquer tout mélange en cuve. Un test en pot est recommandé avant de mélanger avec d'autres engrains ou pesticides.

## ENTREPOSAGE ET ÉLIMINATION

**ENTREPOSAGE:** Conserver dans un endroit frais, sec et bien ventilé à l'abri de la lumière directe du soleil. Magasin fermé à clé. Conserver dans son contenant d'origine bien fermé, à l'écart des enfants, des animaux, des aliments, des aliments pour animaux et des graines.

**ÉLIMINATION DU PRODUIT ET DES CONTENANTS:** Ne pas laisser ce matériau s'écouler dans les égouts/les réserves d'eau. Les contenants vides ou les doublures peuvent contenir des résidus de produit. Triple rinçage (ou équivalent) pendant le mélange et le chargement. Éliminer le contenu conformément aux réglementations locales/nationales.

## AVIS DE GARANTIE

**CONDITIONS DE VENTE - GARANTIE LIMITÉE ET LIMITATIONS DE RESPONSABILITÉ ET RECOURS:** À lire avant d'utiliser ce produit. Les instructions doivent être suivies attentivement, ainsi que les bonnes pratiques d'application. Ne pas le faire peut causer des dommages aux cultures, aux animaux, à l'homme ou à l'environnement. Des conditions météorologiques extraordinaires ou inhabituelles peuvent affecter les performances du produit et/ou des dommages aux cultures qui échappent au contrôle d'Oro Agri, Inc. (la « Société ») ou du vendeur. La Société garantit que ce produit est conforme à la description chimique sur l'étiquette et qu'il est raisonnablement adapté à l'usage mentionné dans le Mode d'emploi. La Société ne fait aucune autre garantie ou représentation de quelque nature que ce soit, expresse ou implicite, concernant le produit, y compris aucune garantie implicite de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, et aucune garantie de ce type ne sera implicite par la loi. Le recours exclusif contre la Société pour toute cause d'action liée à la manipulation ou à l'utilisation de ce produit sera limité, au choix de la Société, à l'un des éléments suivants : 1. Remboursement du prix d'achat payé par l'acheteur ou l'utilisateur pour le produit acheté. 2. Remplacement du produit utilisé. Dans la mesure permise par la loi, la Société ne sera pas responsable, et toutes les réclamations contre la Société sont abandonnées pour les dommages ou dépenses spéciaux, indirects, accessoires ou consécutifs de tout nature, y compris, mais sans s'y limiter, la perte de profits ou revenu. La Société le vendeur propose ce produit, et l'acheteur/l'utilisateur l'accepte, sous réserve des conditions de vente et des limitations de garantie, de responsabilité et de recours qui précédent.

Pour plus d'informations contactez [info.na@rovansanext.com](mailto:info.na@rovansanext.com).

IGNEOUS est une marque déposée d'Idai Nature S.L. v20241127